
                                      Харківська гімназія № 172 

                         Харківської міської ради Харківської області 
 
                                                      ПРОТОКОЛ 
                              загальних зборів Харківської гімназії №172  
                      Харківської міської ради Харківської області (онлайн) 
 

22.06.2023 № 2 

                                                  м. Харків 

 

Присутні: 

члени педагогічного колективу - 45 осіб; 

батьки – 35 особи; 

учні - 9 осіб 

           - головний спеціаліст Управління освіти адміністрації Київського 

району Харківської міської ради Губарєва І.Д. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 

Коміна Є.В., учитель української мови та літератури, яка наголосила, що для 

проведення звітування необхідно обрати голову та секретаря. А також 

зазначила, що в умовах проведення звіту онлайн голосування буде відкритим. 

І для підрахунку голосів треба обрати лічильну комісію. 

 

Шаптала Н.М., учитель української мови та літератури, яка запропонувала 

обрати лічильну комісію у складі 3 членів. У складі Саніної І.М., матері учня 

10-Б класу, Столяр Я.О. , психолога гімназії, Лінько М.О., учителя української 

мови та літератури 

За цю пропозицію проголосувало: 

«за» - 89 (вісімдесят дев’ять осіб); 

«проти» - 0 (нуль); 

«утрималось» - 0 (нуль). 

Коміна Є.В., учитель української мови та літератури наголосила на порядку 

денному. 

                                          Порядок денний: 

1. Звіт директора гімназії Уткіної О. А. про роботу у 2022/2023 навчальному 

році. 

1.2. Обговорення діяльності керівника закладу. 

       

     За цю пропозицію проголосувало: 

«за» - 89 (вісімдесят дев’ять осіб); 

«проти» - 0 (нуль); 

«утрималось» - 0 (нуль). 

 



1. СЛУХАЛИ: 

Директора гімназії Уткіну О.А. про роботу у 2022/2023 навчальному році 

(доповідь додається). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

1.1. Бурмака Т.М, мати учня 11-Б класу, запропонувала визначити 

роботу директора гімназії задовільною, порушити клопотання перед 

Управлінням освіти адміністрації Київського району Харківської міської ради 

Харківської області про преміювання Уткіної О.А. до Дня працівника освіти. 

       

     За цю пропозицію проголосувало: 

«за» - 89 (вісімдесят дев’ять осіб); 

«проти» - 0 (нуль); 

«утрималось» - 0 (нуль). 

 

1.2. Кадуцька О.В., мати учениці 10-Б класу, яка наголосила на тому, 

що особисто брала участь у розробці Стратегії розвитку закладу,  знає, яка 

робота проведена щодо втілення цієї Стратегії. Тому запропонувала 

відстежувати результати, яких вже досягнуто разом з батьківською 

спільнотою. А також залучати більшу кількість батьків для планування роботи 

і відстеження результатів згідно з річним планом і відповідно до Стратегії 

розвитку закладу. 

1.3. Гавришенко О.В., мати учнів 8-А класу, яка розповіла, що постійно 

слідкує за новинами гімназії на відкритих загальнодоступних джерелах  

Фейсбук, Інстаграм, сайт гімназії. Наголосила, що новини завжди цікаві і 

актуальні, але дуже мало підписників. Тому Олена Володимирівна наголосила 

на залученні батьків до підписки на відкриті загальнодоступні джерела 

закладу освіти. 

1.4. Кузнецова  О.В., мати учениці 6-В класу, яка побажала учням і 

учителям продовжувати бути академічно доброчесними.  

1.5. Грабар О.В., мати учня 8-В класу, яка запропонувала батькам 

долучитися до благодійності для відновлення постраждалої від війни 

матеріально-технічної бази закладу. Наголосивши, що її фірма надає гімназії 

комп’ютерний клас, шафи, крісла, безперебійники. 

 

      За цю пропозицію проголосувало: 

«за» - 89 (вісімдесят дев’ять осіб); 

«проти» - 0 (нуль); 

«утрималось» - 0 (нуль). 

 

УХВАЛИЛИ : 

1. Роботу директора гімназії вважати задовільною. 

За цю пропозицію проголосувало: 

«за» - 89 (вісімдесят дев’ять осіб); 



«проти» - 0 (нуль); 

«утрималось» - 0 (нуль). 

 

2. Вжити заходи для відстеження результатів планування відповідно до 

річного плану та Стратегії розвитку закладу освіти. 

За цю пропозицію проголосувало: 

«за» - 89 (вісімдесят дев’ять осіб); 

«проти» - 0 (нуль); 

«утрималось» - 0 (нуль). 

 

3. Приділяти більше уваги питанню академічної доброчесності всіх 

учасників освітнього процесу. 

За цю пропозицію проголосувало: 

«за» - 89 (вісімдесят дев’ять осіб); 

«проти» - 0 (нуль); 

«утрималось» - 0 (нуль). 

 

4. Створити умови для виявлення громадської активності та ініціативи 

здобувачів освіти, їх батьків, педагогів. 

            За цю пропозицію проголосувало: 

       «за» - 89 (вісімдесят дев’ять осіб); 

       «проти» - 0 (нуль); 

       «утрималось» - 0 (нуль). 

 

5. Сприяти активному залученню громадськості для розповсюдження 

інформації про  діяльність гімназії на відкритих загальнодоступних 

ресурсах. 

           За цю пропозицію проголосувало: 

      «за» - 89 (вісімдесят дев’ять осіб); 

      «проти» - 0 (нуль); 

      «утрималось» - 0 (нуль). 

 

6. Продовжити роботу, спрямовану на створення умов для пошуку, 

підтримки, стимулювання інтелектуально і творчо обдарованих дітей. 

          За цю пропозицію проголосувало: 

     «за» - 89 (вісімдесят дев’ять осіб); 

     «проти» - 0 (нуль); 

     «утрималось» - 0 (нуль). 

7. Продовжити роботу щодо поліпшення виховної роботи з учнями на 

основі традицій і звичаїв українського народу, вивчення його історичної 

і культурної спадщини. 

За цю пропозицію проголосувало: 

«за» - 89 (вісімдесят дев’ять осіб); 

           «проти» - 0 (нуль); 



«утрималось» - 0 (нуль). 

 

8. Залучати громадськість до відновлення гімназії. 

           За цю пропозицію проголосувало: 

      «за» - 89 (вісімдесят дев’ять осіб); 

      «проти» - 0 (нуль); 

      «утрималось» - 0 (нуль). 

2. Про внесення змін до Колективного договору між Роботодавцем та 

Первинною профспілковою організацією на 2021/2025 рр.  

Комунального закладу «Харківській ліцей № 172 Харківської міської 

ради». 

 

2.СЛУХАЛИ:  

2.1. Коміна Є.В., голова профспілкового комітету гімназії, яка ознайомила 

присутніх зі змінами до правил внутрішнього трудового розпорядку до 

Колективного договору між Роботодавцем та Первинною 

профспілковою організацією Комунального закладу «Харківський 

ліцей № 172 Харківської міської ради» (зміни додаються).  

2.2. Румянцева О.В., член профспілкового комітету гімназії, яка 

запропонувала затвердити зміни  до правил внутрішнього трудового 

розпорядку між Роботодавцем та Первинною профспілковою 

організацією Комунального закладу «Харківський ліцей № 172 

Харківської міської ради».  

2. УХВАЛИЛИ: 
Затвердити зміни до правил внутрішнього трудового розпорядку між 

Роботодавцем та Первинною профспілковою організацією 

Комунального закладу «Харківський ліцей № 172 Харківської міської 

ради»  (додаток 6). 

       Прийнято: «за»  -  45, «проти» - 0, «утримались» - 0.         

 

 

Голова зборів     оригінал підписано                             Є.В. Коміна. 

Секретар             оригінал підписано                          О.В.Кадуцька 

 

 

 

 

 


